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  PROTOKÓŁ NR IV/24 

z posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 17 października 2024 r. 

która odbyła się w sali nr 126  

Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Michał Janik    – przewodniczący Komisji 

2. Jakub Jurdziński   – zastępca przewodniczącego Komisji 

3. Robert Grabowski   - członek Komisji; 

4. Joanna Kałdońska   - członek Komisji; 

5. Piotr Pawlak   - członek Komisji; 

6. Damian Pęcherz   - członek Komisji; 

7. Jarosław Rozmarynowski  - członek Komisji; 

8. Grażyna Ryczyńska   - członek Komisji; 

9. Piotr Rychlik    - członek Komisji. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Jerzy Nowakowski   - dyrektor Powiatowego Młodzieżowego  

      Domu Kultury i Sportu w Wieluniu 

2. Pani Ewa Oroń    - dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im.  

Mikołaja Kopernika w Wieluniu 

3. Pani Barbara Puchała   - dyrektor Poradni Psychologiczno- 

      Pedagogicznej w Wieluniu 
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4. Pani Barbara Cichecka   - dyrektor Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu 

5. Pani Barbara Mazur    - dyrektor Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach  

6. Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych 

w Wieluniu 

7. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

8. Pani Renata Tatara    - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

       im. Janusza Korczaka w Wieluniu 

9. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu 

10. Pani Elżbieta Urbańska-Golec  - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

11. Pani Bożena Krej    - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu 

12. Pan Krzysztof Dziuba   - wicestarosta wieluński 

13. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

      Społecznych Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu 

14. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli  

      Ledóchowskiej w Komornikach 

15. Pan Wojciech Panek    - inspektor w Biurze Ochrony Informacji  

      i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego 

      w Wieluniu 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie IV posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Statutu 

Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Strategii 

rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2023/2024. 

8. Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025. 

9. Informacja o funkcjonowaniu i podejmowanych działaniach Powiatowego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2023 r. 

do 30 września 2024 r.  

10. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.   

11. Zamknięcie IV posiedzenia Komisji 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie IV posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

otworzył IV posiedzenie Komisji. Powitał radnych i zaproszonych gości. 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na podstawie listy obecności na 9 członków 

Komisji obecnych jest 9 członków, więc obrady są prawomocne.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa odczytał zaproponowany porządek obrad i zapytał, czy ktoś ma 

jakieś uwagi lub propozycje? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest za przyjęciem 

proponowanego porządku? 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 9 głosach „za”) przyjęła proponowany porządek obrad (głosowało 9 członków 

Komisji). 

Komisja obraduje zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi lub zastrzeżenia do treści protokołu 

z III posiedzenia komisji? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia protokołu z III posiedzenia komisji.  

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 9 głosach „za”) przyjęła protokół z III posiedzenia komisji (głosowało 

9 członków komisji). 
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Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Statutu Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach. 

 

    Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił panią dyrektor Olejnik o przedstawienie zmian jakie 

zaszły w statucie. 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach omówiła zmiany. 

   Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do projektu uchwały? 

Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że on ma jedno pytanie, ponieważ w §6 ust. 3 jest 

zapis, że w wyjątkowych przypadkach, szczególnie, gdy przemawia za tym stan 

zdrowia dziecka lub dotyczy to rodzeństwa jest możliwe umieszczenie dziecka 

poniżej 10 roku życia. Podkreślił, że jego interesuje, co to znaczy „w wyjątkowych 

przypadkach, szczególnie gdy przemawia za tym stan zdrowia dziecka”? Kto o tym 

decyduje? 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że decyzję o umieszczeniu dziecka 

w placówce podejmuje zawsze ona wspólnie z dyrektorem Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu. Jeżeli chodzi o rodzeństwo, to chodzi o to, że jedno 

jest powyżej 10 roku życia, a drugie poniżej i myśli, że jest to zrozumiałe. Jest to 

bardzo ogólny zapis.  

   Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu dodała, że w Ustawie 

o Pieczy Zastępczej jest podany taki przypadek, jak umieszczenie, doprowadzenie 

przez sąd, przez policję, czy straż graniczną. To są takie szczególne przypadki 

umieszczenia dziecka.  

   Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, że szczególnie chodzi mu o to „gdy przemawia za tym 

stan zdrowia dziecka”, ponieważ jest to bardzo szerokie pojęcie i można w ten 
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nawias faktycznie włożyć wszystko.  

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że do tej pory nie mieli takiego 

przypadku.  

   Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zauważył, że mogą mieć.  

   Radny Damian Pęcherz – członek Komisji powiedział, że jeżeli dziecko jest 

w stanie zagrażającym życiu, to od tego jest szpital, ponieważ w ośrodku nie ma 

zapewnionych odpowiednich warunków. Zapytał, czy pani dyrektor w Domu Dziecka 

ma jakąś pomoc medyczną 24-godzinną? 

   Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie.  

   Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tej sprawie? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie uchwalenia Statutu Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach (głosowało 9 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi wieluńskiej na lata 2023-2030. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tej sprawie? Udzielił 

głosu radnemu Pawlakowi.  

 Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że na jednym 



 

 

7 

 

ze spotkań zwracał uwagę na błędny zapis tytułu, a jako historyk musi zwrócić na to 

uwagę, ponieważ w nazwie tytułowej jest użyta nazwa: ziemia wieluńska. 

Podkreślił, że nazwa ziemia wieluńska to jest historyczny obszar całej ziemi 

wieluńskiej. Natomiast dokument dotyczy powiatu wieluńskiego i gminy Działoszyn 

i to jest błędna nazwa, ponieważ nie dotyczy to całej ziemi wieluńskiej, a jej pewnej 

części. Stwierdził, że jego uwaga jest też taka, że nie ma tam wzmianki o zabytkach 

przemysłowych. Są opisane dobrze zabytki, ale nie ma zwróconej uwagi na zabytki 

przemysłowe.  

 Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy pan radny zgłaszał to wcześniej? 

 Radny Piotr Pawlak – członek Komisji odpowiedział, że tak. Dodał, że 

będzie „za” pozytywną opinią, ale chciał po prostu wyrazić swoje zdanie.  

   Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tej sprawie? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 9 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju ponadlokalnego regionu ziemi 

wieluńskiej na lata 2023-2030 (głosowało 9 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok szkolny 2023/2024. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powitał dyrektorów szkół i placówek oświatowo – 

wychowawczych, pana wicestarostę i panią naczelnik Krej. Powiedział, że otrzymali 

informację od dyrektorów i się z nią zapoznali. Powiedział, że jest pod dużym 
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wrażeniem działań podejmowanych przez dyrektorów. Udzielił głosu radnemu 

Pawlakowi.  

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że chciałby 

podziękować dyrektorom, ponieważ ma przyjemność z nimi współpracować jako 

z Ochotniczymi Hufcami Pracy, docenia to i cieszy się, że mogą wspólnie działać 

dla dobra mieszkańców, dzieci i młodzieży ziemi wieluńskiej. Podkreślił, że docenią 

tą ciężką pracę z młodzieżą. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do dyrektorów? 

Nikt się nie zgłosił.  

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, że pytań może 

nie ma, ale takie podsumowanie. Jednak na początku chciałaby zapytać, czy 

dyrektorzy może chcieliby coś dodać? 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił każdego z dyrektorów o przedstawienie, jaką szkołę 

reprezentuje i kilka zdań na temat tej placówki.  

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu przedstawiła krótko szkołę, którą zarządza, czyli II Liceum 

Ogólnokształcące im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że w poprzednim roku były 33 oddziały, czy tak? 

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że 32. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy były problemy lokalowe? 

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że w tym momencie mają wszystkie 

pomieszczenia zajęte i w tej chwili zostało jedno wolne pomieszczenie, ale będzie 

ono przygotowane pod najem, ponieważ już jest konkretna instytucja, która chce 

wynająć to pomieszczenie. Generalnie wszystko, cała szkoła jest zaopiekowana. 

Nie ma generalnie wolnego pomieszczenia.  
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Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji zapytała, czy przy dodatkowych 

zajęciach pozalekcyjnych, które przygotowują do próbnych matur i do językowych 

certyfikatów z angielskiego, francuskiego i niemieckiego są po dwie godziny tygodniowo, 

a są również dodatkowe zajęcia przygotowujące do tych próbnych matur i ona chciałaby 

zapytać, z jakich funduszy jest to realizowane, bo nie myśli, że w ramach kół naukowych 

nauczyciele pracują społecznie. 

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że stara się to regulować dodatkami 

motywacyjnymi, nagrodami starosty oraz dyrektora, ale to wszystko to jest mało. 

Podkreśliła, że są nauczyciele, którzy pracują dodatkowo i pracują społecznie.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani dyrektor Urbańskiej-Golec. 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

omówiła specyfikę działalności Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu oraz przedstawiła 

inicjatywy i podejmowane przedsięwzięcia przez Zespół Szkół nr 1 w roku szkolnym 

2023/2024.  

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji zapytała, na jakim etapie 

jest remont i przebudowa warsztatów gastronomicznych? Ponadto pogratulowała, 

że udało się pozyskać znaczną kwotę na BCU, czyli Branżowe Centrum 

Umiejętności, jeżeli chodzi o cukiernictwo.  

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że w tej chwili trwają uzgodnienia z PGE, ponieważ ta przebudowa 

dotyczy tego budynku w całości i myśli, że za kilka miesięcy nie uda się rozpoznać 

tego budynku w środku. W tej chwili są na etapie wyciągania tych starych rur 

centralnego ogrzewania, bo to będzie całkowity remont. W tej chwili są prowadzone 

prace elektryczne, dokonane są wszystkie wyburzenia. W dniu wczorajszym został 

ogłoszony przetarg na wszystkie dodatkowe prace budowlane. Podkreśliła jednak, 

że najważniejsze, bo to ich najmocniej trzymało, to mają już wszystkie uzgodnienia 

projektowe. Dodała, że najdłużej trwało uzgodnienie z PGE, czyli konieczność 

wybudowania przez PGE stacji, czy to punktu, z którego będą mogli czerpać prąd. 

Przekazała, że do pierwotnego projektu wprowadzona została korekta przez 
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Fundację Systemu Rozwoju Edukacji i rzeczywiście tak się dzieje w całej Polsce, że 

wszyscy stwierdzili, że przy tak dużych zadaniach, te pierwotne terminy były zbyt 

krótkie i w tej chwili będą przygotowani na 1 czerwca przyszłego roku. Dodała, że 

są również przetargi dotyczące sprzętu, a za chwilę będzie otwarte laboratorium na 

samej górze, i będzie to takie laboratorium analizy żywności. Nigdy nie było takiego 

laboratorium, a w tej chwili jest już po przetargach, po dostarczeniu sprzętu i są już 

wykonywane ostatnie prace takie kosmetyczne. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał o wyniki ze sprawdzianów i egzaminów, ponieważ 

w liceach mają podane średnie wyniki matur w skali procentowej, a w technikach 

jest podawana zdawalność i zapytał, czy matury w którymkolwiek zakresie 

odbiegają na tle kraju, czy województwa? Dodał, że nie chodzi mu o szczegóły.  

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że ma takie dane przed sobą i poinformowała, że generalnie 

zdawalność w kraju jeśli chodzi o techników to wynosiła 85,2%, w województwie – 

84,5%. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że jemu chodzi o średnie wyniki. 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że takich danych nie ma. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że to nie muszą być konkretne dane, ale czy są 

jakieś znaczące różnice? 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że jeżeli chodzi o technikum, zresztą podobnie jest z liceum, 

że dyrektorzy pokazują wyniki z podstawy, więc od 30% jest już zdawany ten 

egzamin maturalny. Jeżeli chodzi o zdawalność w technikum ekonomiście 100%, 

to tam z matematyki te 90% to jest całkiem często. Dodała, że myśli że gorzej sobie 

radzą z językiem polskim, gdzie w tym roku średnia wynosiła 53%. Przekazała, że 

dokładne analizy wyników robią na początku października i dodała, że jak te analizy 

będą ukończone, to chętnie je przedstawi. Podkreśliła, że średnia jest dla nich 
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generalnie zadowalająca.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i udzielił głosu pani dyrektor Puchała.  

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu omówiła specyfikę działalności Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej oraz działania podejmowane przez jednostkę 

w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że ilość dzieci kierowana do Poradni ze szkół 

podstawowych jest olbrzymia i z roku na rok coraz większa i to jest zarówno na 

wniosek nauczycieli, jak i na wniosek rodziców, ponieważ rodzice mają takie prawo 

do dokonania diagnozy. Wie, że pracy jest dużo, bo sam korzysta z pomocy 

Poradni i kieruje dzieci, a budżetowo jest to spory wydatek. Powiedział, że ma 

pytanie do dyrektorów szkół, czy zajęcia rewalidacyjne sprawiają im problem, jeśli 

chodzi o organizację tych zajęć? 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że część uczniów nie chce brać w nich udziału, a jest taki 

obowiązek, więc jest problem.  

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu zauważyła, że nie zawsze jest wystarczająca liczba godzin 

u specjalistów, więc jest też tak, że brakuje specjalistów do konkretnej wady 

dziecka.  

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

powiedziała, że oni mają problem z tym, kiedy je organizować. 

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu dodała, że rezygnacje są z reguły dlatego, że dzieci są 

bardzo obłożone zajęciami i ta godzina rewalidacji jest np. o godzinie 16.00, a gdy 

dziecko jest dojeżdżające… 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że stąd jego pytanie, ponieważ zdaje sobie sprawę, 

że takie kłopoty mogą wystąpić, a przepisy są jakie są.  
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Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu …wtedy rodzice rezygnują z takich zajęć, ponieważ jest to 

fizycznie za dużo. 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

przekazała, że ona wolałaby zdecydowanie gdyby na podstawie orzeczenia, 

ta rewalidacja była całkowicie wyciągnięta ze szkół, ale w przepisach tego nie ma, 

a myśli że miałoby to większy sens, czyli gdyby to było np. organizowane w sobotę, 

grupowo na basenie. Dodała, że w jej przekonaniu ten system w szkołach 

ponadpodstawowych jest trudny i nieefektywny.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że czytając te wszystkie sprawozdania, to te 

wszystkie działania związane z młodzieżą są pozalekcyjne. Zauważył, że 

z podstawówek wychodzą dzieci coraz słabsze psychicznie, ponieważ jest coraz 

więcej tzw. „parasoli”, a to nie służy młodzieży. Modyfikacje i zmiany, które idą 

w stronę oceniania, to też tak naprawdę nie będą wspierać działań w szkołach 

średnich, ponieważ taki 15-letni człowiek przychodzi z delikatną psychiką i zderza 

się czasami z większą szkołą... 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

powiedziała, że sama rewalidacja to jest jedna rzecz, a pomoc 

psychologiczno-pedagogiczna w szkołach powinna być wspierana, bo korzystanie 

z tego jest efektywne. Dodała, że lepiej gdy to jest na miejscu, niż np. w Poradni, 

ponieważ wtedy oni nie chodzą.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnej Ryczyńskiej. 

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, że jest pod 

wielkim wrażeniem, że takie specjalistyczne badania odbywają się w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej i że są pozyskiwane coraz nowsze narzędzia. 

Zwróciła się do pana wicestarosty, aby przekazał Zarządowi podziękowania za taką 

mądrą decyzję, że te pomieszczenia po Powiatowym Zespole ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności o tyle powiększą możliwości bazowe Poradni. Następnie 

stwierdziła, że w Zespole Szkół nr 1 jest 13 dzieci z orzeczeniami, ponieważ tak 
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wynika ze sprawozdania za tamten rok… 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

powiedziała, że tak, ale obecnie jest więcej. 

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji …powiedziała, że zmierza 

do tego, że w szkołach podstawowych są nauczyciele wspomagający, a w szkołach 

średnich nie ma czegoś takiego? 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

stwierdziła, że te dzieci nie potrzebują nauczyciela wspomagającego, ponieważ taki 

nauczyciel wspomagający jest wtedy, kiedy dziecko wymaga tego, kiedy nauczyciel 

tak wymaga. Stwierdziła, że te orzeczenia są np. z powodu niedosłuchu, czy 

Aspergera. Generalnie są zajęcia rewalidacyjne i ten nauczyciel jest zawsze 

przygotowany i trzeba mu za to zapłacić, ponieważ jest gotowy do pracy, i są takie 

dzieci w pierwszej klasie, które chodzą, a w tych starszych klasach nie chcą chodzić 

na zajęcia rewalidacyjne, bo są zmęczeni i rezygnują z tych zajęć. Jednak ona nie 

może przyjąć takiej rezygnacji, ponieważ nie pozwala na to przepis prawny. 

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu powiedziała, że należy też wziąć pod uwagę to, że 

wśród uczniów szkół ponadpodstawowych są dzieci spoza terenu, a Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna jest przeznaczona typowo dla dzieci, które uczą się 

lub zamieszkują na terenie powiatu. Dodała, że często w dyskusji są przywoływane 

orzeczenia, a one nie wszystkie są z wieluńskiej poradni, ponieważ są też dzieci, 

które przyjeżdżają z zewnętrznymi dokumentami, a jest to spory odsetek, ponieważ 

około 40% dzieci, które codziennie dojeżdżają spoza terenu powiatu do szkoły. 

Podkreśliła, że dlatego ta sprawa organizacji różnych form wsparcia dla nich jest 

trudna, ponieważ oni muszą jeszcze wrócić do domów. Podkreśliła, że bardzo 

ważne jest to, jeżeli chodzi o ten sektor zdrowia psychicznego, to właściwie 

w każdym, powiatowym mieście lub ościennej, dużej miejscowości są 

zlokalizowane ośrodki pomocy pierwszorzędowej, czyli takie psychoterapeutyczno - 

psychologiczne. Więc nawet jeżeli te dzieci wracają, to te miejsca pracują nawet do 

godziny 22.00, więc jest szansa na kontakt z terapeutą, biorąc pod uwagę problemy 

z depresją, czy z zaburzeniami lękowymi i te możliwości są zapewnione. Taka 
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usługa specjalistyczna jest ważna dla tych, którzy wracają do domu i tam na 

miejscu mogą skorzystać z pomocy.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani dyrektor Cicheckiej. 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

omówiła specyfikę działalności Międzyszkolnej Bursy oraz działania podejmowane 

przez jednostkę w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor? Udzielił głosu 

radnemu Pawlakowi. 

 

Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że nie ma pytań, ale 

chciałby podziękować pani dyrektor za ostatnią akcję, z którą byli oraz innym 

dyrektorom, którzy się w to zaangażowali. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, jakie jest obłożenie w Bursie na dzień dzisiejszy? 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że 59 osób. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa a miejsc jest 117? 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że z tych 117 miejsc, to już część tapczanów, które są zużyte 

będzie likwidowana, więc nie będzie aż takiej ilości, ale na ten moment jeszcze tak 

to funkcjonuje. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że w  dłuższej perspektywie dwa budynki nie są 

potrzebne? 

Pani Barbara Cichecka – dyrektor Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu 

odpowiedziała, że raczej nie.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani dyrektor Mazur. 
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 Pani Barbara Mazur – dyrektor Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach omówiła specyfikę działalności 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego oraz działania podejmowane przez 

jednostkę w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor Mazur? Nikt się 

nie zgłosił. Udzielił głosu pani dyrektor Wyrębak. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych omówiła 

specyfikę działalności Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego oraz 

działania podejmowane przez jednostkę w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pani dyrektor Wyrębak? Nikt się 

nie zgłosił.  

Pani Barbara Puchała – dyrektor Poradni Psychologiczno- 

Pedagogicznej w Wieluniu powiedziała, że pani dyrektor wspomniała tutaj 

o programie Dostępna Szkoła, więc chciałaby też poinformować, że niebawem 

startuje nabór na SCWEW-y, czyli Specjalistyczne Centrum Wspierające Edukację 

Włączającą i ta struktura może powstać tylko przy szkolnictwie specjalnym i będzie 

zabezpieczała potrzeby nauczycieli i uczniów ze szkół, które obsługuje Poradnia. 

Podkreśliła, że to wiąże się z możliwością pozyskania nowego sprzętu oraz 

wsparciem nauczycieli, którzy pracują z dziećmi niepełnosprawnymi. Liczy na to, że 

będzie akces na to, aby z czasem powstało takie centrum. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu pani dyrektor Oroń. 

Pani Ewa Oroń – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu omówiła specyfikę działalności Specjalnego Ośrodka Szkolno - 

Wychowawczego oraz działania podejmowane przez jednostkę w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania w tej sprawie? Nikt się nie zgłosił. 

Powiedział, że ma jedno pytanie, ponieważ wyniki z egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje w zawodzie w 2023 roku wyszły bardzo dobrze, ale z jednym wyjątkiem 
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- technika teleinformatyka. Czy to przypadek? 

Pani Ewa Oroń – dyrektor Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika 

w Wieluniu odpowiedziała, że u nich jest klasa programistów, i jest to świetna klas, 

ponieważ w szkole jest pracownia, jedna z wielu, która została zrobiona z projektu, 

i ta pracownia, która jest przygotowana właśnie dla kształcenia informatycznego jest 

na bardzo wysokim poziomie. Natomiast najważniejsi są też uczniowie, ich wiedza 

jeśli chodzi o przedmioty ścisłe, a ta matematyka niestety jest taką piętą Achillesa, 

ponieważ dzieci, które przychodzą, to nie zawsze mają lepsze te oceny 

z matematyki. Dlatego pojawia się problem z tym przedmiotem. Podkreśliła, że to 

jest trudny kierunek i te egzaminy też są trudne. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i udzielił głosu panu dyrektorowi Kowalczykowi. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana 

Długosza w Wieluniu omówił działania podejmowane przez Zespołu Szkół nr 2 

w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i zapytał, czy ktoś ma pytania do pana dyrektora? 

Nikt się nie zgłosił. Udzielił głosu panu dyrektorowi Nowakowskiemu. 

Pan Jerzy Nowakowski – dyrektor Powiatowego Młodzieżowego Domu 

Kultury i Sportu w Wieluniu omówił działania podejmowane przez PMDKiS 

w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i dodał, że pan dyrektor Nowakowski koordynuje 

działania Szkolnego Związku Sportowego na szczeblu szkół podstawowych 

i ponadpodstawowych. Dodał, że chyba najfajniejszym i najtrafniejszym pomysłem 

były półkolonie zimowe i letnie, ponieważ było bardzo duże zainteresowanie 

mieszkańców i młodzieży. Zapytał, czy ktoś ma pytania do pana dyrektora? Udzielił 

głosu radnej Ryczyńskiej. 

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, że chce 

przekazać na ręce pana dyrektora Nowakowskiego oraz radnego i członka Zarządu 

pana Jakuba Jurdzińskiego gratulacje za wszystkie sukcesy, które zdobywają 
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w sporcie oraz w innych dziedzinach kultury. Radnemu Jurdzińskiemu gratuluje 

ponadto bardzo profesjonalnie prowadzonego chóru, który jest wizytówką powiatu 

wieluńskiego, ponieważ uświetnia on wiele uroczystości religijnych i patriotycznych 

i na różnych konkursach sięga po najwyższe laury. Dodała, że należy się 

oczywiście ukłon w stronę rodziców, którzy dbają o rozwój talentów swoich dzieci, 

ponieważ to też się wiąże z pewnymi obowiązkami.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że przyłącza się do gratulacji dla radnego 

Jurdzińskiego. Udzielił dzielił głosu panu dyrektorowi Wiśniewskiemu. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu omówił działania podejmowane przez 

Liceum w 2023/2024. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu radnej Ryczyńskiej. 

Radna Grażyna Ryczyńska – członek Komisji powiedziała, że z tego co 

przeczytała i usłyszała, to zastanawia się, kiedy dyrektorzy mają czas na uczenie, 

skoro tyle robią innych rzeczy, podejmują tyle różnych działań, dlatego chyli wielki 

ukłon w stronę państwa dyrektorów i prosi przekazać podziękowania i gratulację dla 

wszystkich nauczycieli i pracowników administracji. Powiedziała, że wypisała sobie 

takie zagadnienia jak współpraca z uczelniami, krwiodawstwo, akcje charytatywne 

organizowane w szerokim zakresie, co bardzo uwrażliwia młodzież na ludzi 

będących w potrzebie, czy dotkniętych chorobą. Ponadto są rozwijane 

zainteresowania poprzez różne koła: fotograficzne, informatyczne, ekologiczne. 

Dodała, że jest również współpraca z instytucjami kulturalnymi czy oświatowymi, 

a także przedsiębiorcami, aby taki młody człowiek był przygotowany do życia, aby 

wiedział gdzie szukać pomocy i co robić po skończonej szkole. Następnie 

nawiązała do olimpiad, przygotowywania młodzieży, która potem zajmuje bardzo 

wysokie miejsca. Podkreśliła kwestię pozyskiwania środków, dzięki czemu 

uczniowie mają uczniowie mają lepszą do kształcenia oraz warunki. Podkreśliła, 

że prawie w każdej placówce były robione jakieś remonty, dyrektorzy dbają o to, 

aby placówka rzeczywiście przyciągała i żeby uczniowie mieli godne warunki do 
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nauki. Podkreśliła, że w Powiatowym Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu jest aż 

100 uczniów i jest tam wszechstronny rozwój talentów. Podkreśliła współpracę 

ze Związkiem Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej, dbanie o miejsca pamięci 

narodowej. Zapytała, czy obligatoryjne jest w tej chwili, aby w każdej placówce był 

pedagog specjalny, a jeżeli tak, to czy nasze placówki mają już takich pedagogów? 

Pani Renata Tatara - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącym im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że tak, mają. 

Pani Katarzyna Wyrębak – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych 

odpowiedziała, że tylko szkoły specjalne nie mają, ale nie muszą. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji powiedział, 

że chciałby się przyłączyć do życzeń radnej Ryczyńskiej. Następnie zapytał, czy 

w szkołach można stworzyć coś na wzór klasy mundurowej, czyli klasę 

pielęgniarską, która przygotowywałaby do zawodu pielęgniarki? Powiedział, 

że wynika to z tego, że pytał już panią dyrektor Freus o średnią wieku pielęgniarek 

i okazało się, że średnia wieku to 55 lat, więc brakuje tej kadry. Zapytał, czy jest 

szansa w którejkolwiek ze szkół, aby stworzyć taką klasę? 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że niestety nie, ponieważ w systemie szkolnictwa zawodowego nie 

kształci się na poziomie czy to technikum, czy liceum pielęgniarek. Pielęgniarki są 

w systemie policealnym. 

Radny Jarosław Rozmarynowski – członek Komisji zapytał, czy jest 

szansa na zmianę tych przepisów? 

Elżbieta Urbańska - Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu 

odpowiedziała, że to ustawodawca za to odpowiada. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że te działania są spójne i jest ich szeroki wachlarz 

i zapytał, czy są problemy kadrowe? Zapytał, co by się stało, gdyby nauczyciel np. 

z języka hiszpańskiego zrezygnował z pracy? Czy szkoła ma to zabezpieczone? 

Pan Zbigniew Wiśniewski – dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego im. 

Tadeusza Kościuszki w Wieluniu odpowiedział, że tak. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 
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i Bezpieczeństwa powiedział, że ma prośbę, aby liceum nie porównywać 

z technikum, ponieważ te wszystkie zestawienia, statystyki to można ładnie 

przedstawić. Dyrektorzy nie są swoimi rywalami, chociaż wiadomo, że uczeń jest 

„klientem”, ale chciałby uniknąć takiej sytuacji. Zapytał, czy pani naczelnik Krej 

chciałaby coś dodać? 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu powiedziała, że dyrektorzy przedstawili bardzo 

szczegółową informację i nie ma nic do dodania.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że 3 radnych opuściło posiedzenie Komisji, czyli 

radny Robert Grabowski, radny Damian Pęcherz i radny Jakub Jurdziński. 

W związku z brakiem pytań, zapytał kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji? 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 6 głosach „za”) przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński za rok 

szkolny 2023/2024 (głosowało 6 członków Komisji, nieobecni: radny Damian 

Pęcherz, radny Robert Grabowski i radny Jakub Jurdziński). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Informacja na temat organizacji szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025. 

 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do przedłożonego materiału? Nikt 

się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji? 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 6 głosach „za”) przyjęła informację na temat organizacji szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku szkolnym 2024/2025 

(głosowało 6 członków Komisji, nieobecni: radny Damian Pęcherz, radny Robert 

Grabowski i radny Jakub Jurdziński). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 9 

Informacja o funkcjonowaniu i podejmowanych działaniach Powiatowego 

Centrum Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie od 1 października 2023 r. 

do 30 września 2024 r. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy są pytania w przedmiotowej sprawie? Udzielił głosu 

radnemu Rychlikowi. 

Radny Piotr Rychlik – członek Komisji zapytał, ponieważ było 217 

zgłoszeń z Centrum Powiadamiania Ratunkowego, czego najczęściej dotyczyły? 

Plam oleju? 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że często dotyczyło to kotów, 

które przeszły do sąsiada i wtedy oni muszą się tym zająć. 

Radny Piotr Rychlik – członek Komisji zapytał, czy muszą? 

 Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że tak. W tym roku jest mało, 

ponieważ w ubiegłym roku było ponad 700. Dodał, że tym wszystkim się zajmują, 

ponieważ on obsługuje cały powiat, a to ma miejsce przeważnie po godzinie 16.00. 

Zdarzają się też sytuacje, że ptaki są wyrzucane z gniazda i wtedy są wzywane 
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wszystkie służby takie jak: weterynarz, policja, straż, a okazuje się, że ptaki czasem 

wyrzucają je samoistnie, ponieważ np. nie może wykarmić tego ptaka. Ludzie 

czasami nawet robią im zdjęcia, czy dobrze wykonują swoją pracę.  

 Radny Piotr Pawlak – członek Komisji powiedział, że docenia pracę pana 

Panka, ponieważ sam był stażystą w tym dziale i potwierdza słowa pana Panka, że 

wielokrotnie były takie sytuacje, że ktoś nie zdaje sobie z tego sprawy, a wzywa 

całe służby do interwencji, a ten wydział ma jeszcze wiele innych zadań.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał na czym polegało sprawdzenie poziomu łączności 

radiokomunikacyjnej między powiatem wieluńskim, a gminami z terenu powiatu? 

 Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że mają obowiązek dwa razy 

w tygodniu nawiązać łączność z każdą gminą, ze strażą i policją, a województwo 

łączy się z nimi również dwa razy w tygodniu tj. we wtorki i czwartki.  

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, ponieważ z dotacji celowej Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego zakupiono 12 pilarek i przekazano do gmin powiatu wieluńskiego, 

do których? 

Pan Wojciech Panek – inspektor w Biurze Ochrony i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu odpowiedział, że do wszystkich gmin, czyli 

każda gmina otrzymała po 1 pilarce, a to były ich starania, ponieważ była możliwość 

pozyskania pieniędzy i kupili za to pilarki i przekazali do Gminnych Centrów 

Zarządzania Kryzysowego w każdej gminie oraz dla Powiatowego Zarządu Dróg 

w Wieluniu, które jest powiatową jednostką. 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji  Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji 

w przedmiotowej sprawie? 
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Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie           

(przy 6 głosach „za”) przyjęła informację o funkcjonowaniu i podejmowanych 

działaniach Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego w Wieluniu w okresie 

od 1 października 2023 r. do 30 września 2024 r. (głosowało 6 członków Komisji, 

nieobecni: radny Damian Pęcherz, radny Robert Grabowski i radny Jakub 

Jurdziński). 

Informacja w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 10 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił.  

 

 

Pkt 11 

Zamknięcie IV posiedzenia komisji. 

 

Radny Michał Janik – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął IV posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

 

Protokołowała:   

 

Paulina Bednik 

Inspektor 


